

Recommended Adult Dose: Take one capsule two times daily with meals, a few hours before or after taking other medications or natural health products, or as recommended by your healthcare practitioner. Consult your healthcare practitioner for prolonged use. **Risk Information:** Consult your healthcare practitioner prior to use if you are pregnant, breastfeeding, taking blood pressure medication, anticoagulants, anti-inflammatory medications, antibiotics or other enzyme products, have an allergy to latex or fruits, gastrointestinal lesions or liver disorders, or if you are having surgery. Hypersensitivity, nausea, vomiting and diarrhoea have been known to occur; in which case, discontinue use. **Guaranteed to contain no added wheat, gluten, artificial colouring or flavouring or dairy products.** **Quality Assurance:** Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place. ● Keep out of reach of children. There is enough drug in this package to seriously harm a child.

V3 128-120C



8 83196 11301 9



GENESTRA BRANDS

Super Orti Vite

VITAMIN-MINERAL SUPPLEMENT

NPN 80075430

Helps in the development and maintenance of night vision, bones, cartilage, teeth and gums. Helps to form red blood cells. Adequate calcium as part of a healthy diet may help prevent osteoporosis.

120 Vegetable Capsules

EACH CAPSULE CONTAINS:

Vitamin A (vitamin A palmitate).....	375 mcg RAE/1250 IU	56 mcg
Beta-carotene	1500 mcg	20 mg
Vitamin C (niacinamide ascorbate).....	100 mg	5 mg
Vitamin D (cholecalciferol).....	0.63 mcg/25 IU	25 mcg
Vitamin E (d-alpha tocopheryl succinate) ...	50 mg AT/75 IU	5 mg
Thiamine (thiamine mononitrate)25 mg	25 mcg
Riboflavin.....	.15 mg	10 mg
Niacinamide (niacinamide ascorbate/niacinamide)38 mg	10 mg
Vitamin B ₆ (pyridoxine hydrochloride/ pyridoxal-5-phosphate).....	15.5 mg	10 mg
Folate (folic acid).....	100 mcg	10 mg
Vitamin B ₁₂ (cyanocobalamin)25 mcg	10 mg
Biotin75 mcg	10 mg
Pantothenic Acid (calcium d-pantothenate)25 mg	10 mg
Calcium (calcium citrate/carbonate).....	.50 mg	10 mg
Iron (carbonyl iron).....	4.5 mg	10 mg

Non-Medicinal Ingredients: Hypromellose, magnesium stearate, cellulose, silica

Seroyal

Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

Tirer ici pour voir le texte en français

CHAQUE CAPSULE CONTIENT :

Vitamine A (palmitate de vitamine A)	375 mcg RAE/1250 UI
Béta-carotène	1500 mcg
Vitamine C (ascorbate de niacinamide)	100 mg
Vitamine D (cholécalciférol).....	0,63 mcg/25 UI
Vitamine E (succinate de d-alpha tocophéryle)	50 mg AT/75 UI
Thiamine (mononitrate de thiamine).....	25 mg
Riboflavine.....	15 mg
Niacinamide (acorbate de niacinamide/niacinamide)	38 mg
Vitamine B ₆ (chlorhydrate de pyridoxine/pyridoxal-5-phosphate)	15,5 mg
Folate (acide folique)	100 mcg
Vitamine B ₁₂ (cyanocobalamine)	25 mcg
Biotine	75 mcg
Acide pantothenique (d-pantothéate de calcium).....	25 mg
Calcium (citrate/carbonate de calcium)....	50 mg
Fer (carbonyle de fer)	4,5 mg

Ingrédients non médicinaux : Hypromellose, stéarate de magnésium, cellulose, silice

SeroyalSeroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8**GENESTRA BRANDS**

Super Orti Vite

SUPPLÉMENT DE VITAMINES-MINÉRAUX

NPN 80075430

Aide au développement et au maintien de la vision nocturne, des os, du cartilage, des dents et des gencives. Aide à la formation des globules rouges. Un apport suffisant en calcium dans le cadre d'une alimentation saine peut aider à prévenir l'ostéoporose.

120 Capsules végétales

Posologie pour adultes : Prendre une capsule deux fois par jour aux repas, quelques heures avant ou après avoir pris d'autres médicaments ou produits de santé naturels, ou selon l'avis de votre praticien. Consultez votre praticien pour une utilisation prolongée. **Mention des risques :** Consultez votre praticien avant d'utiliser si vous êtes enceinte, allaitez, si vous prenez un médicament pour maîtriser votre tension artérielle, un anticoagulant, des anti-inflammatoires, des antibiotiques ou d'autres produits à base d'enzymes, si vous êtes allergique au latex ou aux fruits, si vous présentez des lésions gastro-intestinaux ou vous souffrez des troubles du foie, ou si vous devez subir une intervention chirurgicale. Une hypersensibilité, de la nausée, des vomissements et de la diarrhée peuvent se manifester; si tel est le cas, cesser l'utilisation. **Contenu garanti :** Sans addition de blé, de gluten, de colorants ou d'arômes artificiels ou de produits d'origine laitière. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité. ● Garder hors de portée des enfants. Ce contenant contient assez de médicament pouvant causer des torts sérieux à un enfant.